
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-11-18, § 7 

 

 Tid Torsdagen den 18 november 2010 kl 16.00 – 16.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 25 november 2010 

 
 

 

 

Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  
Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katharina Gratschew (M)   

Ulf Fridebäck (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S) 

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Per Hallberg (M) Tjänstgörande  

Anette Hellström (M)   

Erik Slottner (KD)  

Christer Mellstrand (C) §§ 9-18  

Vakans (S)  

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)  

Torkel Tigerschiöld (MP)  

 

Förhinder har anmälts av ledamoten Göran Kindvall (M) samt ersättarna Sebastian 

Carlsson (M), Anders Alvebäck (M), Burhan Yildiz (FP), Maria Östberg Svanelind (S) 

och Clara Lindblom (V). 

  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Ann-Charlotte Berqvist. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Olle 

Syrén och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Nikolina Bucht från 

roteln. 

 



  

 
 § 7 

Anmälan av ekonomisk uppföljning oktober 2010 
Dnr E2010-112-00302 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden beslutar att lägga anmälan till handlingarna. 

 
Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 2 november 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m.fl. (S) enligt 

följande:  

  Vi kan konstatera att nämnden har fortfarande problem med träffsäkerheten när 

 det gäller budgeten. Nämnden har tidigare fått kritik från stadens revisorer när 

 det gäller att följa de beslut som har fattats i budgeten. Revisorerna har även 

 kritiserat nämndens prognossäkerhet i stort, vilket framstår i detta ärende. 

 Nämnden får allt oftare på sitt bord ärenden där nämnden får justera budgeten 

 eller prognosen för de ekonomiska konsekvenserna. Vi kan överlag säga att det 

 finns en ryckighet i budgetuppföljningen. Revisorernas kritik har även gällt 

 uppföljningen av försäljningsbeting, nämnden säljer mark i större utsträckning 

 än vad som har beslutits i budgeten. Vi konstaterar att det finns ingen anledning 

 att sälja mark under resten av året eftersom nämnden har redan nått den gränsen 

 som har satts upp i budgeten för 2010. 

 

 Därtill så anser vi att kontorets beskrivning om aktiv markförvaltning innebär 

 enbart försäljning. Vår uppfattning är att aktiv markförvaltning innebär att 

 nämnden både säljer och köper mark. 

 

 Avslutningsvis anser vi att det är märkligt att exploateringskontoret bedriver 

 båttrafik i en tid då annan verksamhet, som inte uppfattas som kärnverksamhet, 

 avförs från staden. Det naturliga vore ändå båten skall ingå i den 

 kollektivtrafiken som bedrivs av Stockholms läns landsting och taxorna är som 

 för all annan kollektivtrafik 

 

Särskilt uttalande lämnas av Ann-Margarethe Livh (V) enligt följande: 

 

 Tyvärr bedriver majoriteten i exploateringsnämnden en aktiv försäljningspolitik 

 och inte en aktiv markförvaltning. Försäljningen styrs enbart av målet att 

 privatisera Stockholmarnas gemensamt ägda mark och inte av vad som på lång 

 sikt är strategiskt viktigt och bra för att kunna planera och utveckla Stockholm. 

 Revisorerna har kritiserat nämnden för att sälja mer mark än vad som har 

 beslutats i budgeten. Tyvärr verkar majoriteten i exploateringsnämnden inte 



  

 lyssna på kritik från revisorerna. Vi anser att budgeten ska följas och ingen mer 

 mark ska säljas under året.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ann-Charlotte Bergqvist 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


